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Sz. P.

Andrzej Golgbieski
Radny Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na wniesione pnez Pana interpelacje migdzysesyjne z dnia 7.j0.2024 r.

w sprawie budowy chodnika i kanalizacji deszczowej na ulicy Pustej oraz ulicy Brdowskiei informujq, ze

budowa lub pzebudowa chodnikow jest programem wieloletnim iw miarg mozliwoScifinansowych Gmina

Miasto Woclawek stara siq ten program realizowac. W bie2qcym roku nie zostaly zagwarantowane Srodki

finansowe na pzebudowq wy2ej wymienionego zadania inwestycyjnego, ale majqc na uwadze

bezpieczenstwo mieszkancow sprawa ta zostanie zaproponowana do planu budzetu na lata nastqpne.

Nadmieniam, ze udraznianie studzienek kanalizacyjnych jest sukcesywnie realizowane pzez Miejski

zarzqd lnfrastruktury Drogowej i Transportu w ramach utzymania biezqcego.
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Otrzvmuja:

1. Adresat

2 ala

Do wiadomoScr.

1 Wydzial organizacyjno - Prawny i Kadr w/m (Dot 0PtK.0003.333.2024, optK.0003.334 2024)
2. Biuro Rady Miasta w/m

Sprawq prowadzi: Kocper Luczkowski
stanowisko ds. infrostruktury drogowej


